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	Author 
	Year

	1
	A comparison between umbilical artery velocimetry and standard antepartum surveillance in pregnancy complicated with " hypertensivedisorders of pregnancy .
	مقارنه بين معدل تدفق الدم فى الشريان السرى والمستوى القياسى لحيوية الجنين فى الحمل المصحوب بارتفاع ضغط الدم
	علاء الدين فتح الله الحلبى
	1996

	2
	Micro-albuminuria and roll-over test in the prediction of pregnancy induced hypertension (pih).
	الميكروالبومين فى البول ومقارنته باختبار تغير الضغط بتغير وضع الجسم فى التوقع المبكر لحدوث تسمم الحمل
	نفين نسيم اسكندر ابراهيم
	1991

	3
	Studyof vaginal cytology among patients in menoufiya hospitals
	دراسة الخلايا المهبلية فى المترددات على مستشفيات المنوفية
	محمد ابو الفتح محمد محروس
	1995

	4
	Hysteroscopy versus ultrasonography for identifying endometrial
	مقارنة بين منظار الرحم والموجات الفوق صوتية فى تشخيص اسباب النزيف الرحمى فى السيدات ما حول سن الياس
	محمد محمد ابراهيم خليل
	1992

	5
	The effect of maternal iron deficiency anemia on the ratio of fetal weight to placental weight as evaluated by antenatan ultrasonography.
	تاثير فقر الدم (الانيميا ) الناتج عن نقص عنصر الحديد لدى السيدات الحوامل على نسبة وزن الجنين الى وزن المشيمة وتاثير العلاج التعويضى على هذة النسبة بالفحص بالموجات فوق الصوتية قبل الولادة
	على عبد العليم جويلى
	1994

	6
	The predictability of the small-for gestational age infant by real-time ultrasound-derived measurements combined withpulsed doppler umbilical artery velocimetry.
	استخدام التصوير بالموجات فوق الصوتية معدل تدفق الدم فى الشريان السرى بواسطة جهاز الدوبلار فى التنبا بصغر الجنين الرحمى
	اسامه على الكيلانى
	1995

	7
	The association of anticardiolipin antibodies in hypertensive disorders of pregnancy.
	تاثير الاجسام المضادة للكارديولبين على حالات الحمل المصحوب بضغط الدم
	اشرف محمود عبد العليم
	1993

	8
	Application of misoprostol for preoperative preparation of the cervix prior to dilatation.
	استخدام عقار ميزو بروستول فى تحضير عنق الرحم قبل اجراء عملية التوسيع
	سعيد عبد العاطى احمد صالح
	1997

	9
	Ca 125 level in abnormal placentation.
	مستوى ال س ا 125 فى الوضع الغير طبيعى للمشيمة
	ماجده حسن عبد النبى الغزولى
	1992

	10
	Transvaginal sonographic assessment of the endometrium in spontaneousn and induced ncycles correlated with novarian changes and hormonal levels.
	تقييم بالموجات الصوتية المهبلية لبطانة الرحم فى الدورة الشهرية التلقااية والمحرضة وعلاقتة بمستوى الهرمونات والتعييرات فى المبيض
	نهاد محمود حسنى
	1992

	11
	Antenatal fetal heart rate response to acoustic stimulation in pregnancy mcomplicated by diabetes and hypertension compared to normal pregnancy.
	استجابة ضربات قلب الجنين للتنبيه الصوتى قبل الولادة فى الحمل المضاعف بارتفاع فى ضغط الدم ومرض البول السكرى مقارنا بالحمل الطبيعى
	السيد على محمود عياد
	1994

	12
	Calcium prophylaxis in pregnancy-induced hypertension .
	دور الكالسيوم فى الوقاية من ارتفاع ضغط الدم الناتج عن الحمل
	جهيان فتحى عبد العزيز
	1991

	13
	Clinical usefulness of maternal serum fructosamine concentration and neomatal serum calcium level in diabetic pregnancy.
	الفاادة الاكلينيكية لتركيز سكر الفركتوز الامينى فى دم الام ونسبة الكالسيوم فى دم الاطفال حديثى الولادة اثناء الحمل المصاحب بمرض السكر
	خالد كمال محمد البدوى
	1992

	14
	Study of plasma level of prothrombin fragment "1-2" chronic pill users.
	دراسة مستوى البروثرومبين جزء 1_2 فى بلازما المستخدمات لحبوب منع الحمل
	فتحيه صابر عبد الفتاح
	1996

	15
	Comparative study of the effect of intravesical instillation of prostaglandin e2 and f2 on the lower urinary tract in healthy women (a urodynamic study )
	دراسة مقارنة لتاثير البروستاجلاندين ف2 الفا والبروستاجلاندين اى 2 على الجهاز البولى السفلى بعد حقنهما فى المثانة لسيدات اصحاء (دراسة ديناميكية )
	السيد احمد على عبد الرحمن
	1994

	16
	Detection of chilamydia trachomatis in the cervical smears by the use of papanicolaou and direct monoclonal fluorescent antibody stains.
	تشخيص اصابة عنق الرحم بالحراشيف البرعمية ( كلاميديا ) عن طريق صيغتى البابا نيكولا والاجسام المضادة الفسفورية
	محمد ابراهيم بدر
	1994

	17
	Plasma fibronictin level in pregnancy-induced hypertension .
	مستوى الفيبروذكتين بالدم وعلاقتة بتسمم الحمل
	صلاح محمد الكيلانى حبيب
	1992

	18
	Ultrastructurefeaturesof uteroplacental vessels in normal and hypertensive patientsin relation to birth weight.
	التركيب الدقيق للاوعية الدموية بعنبت المشيمة فى حالات الحمل الطبيعى وحالات ارتفاع ضغط الدم المصاحب للعمل وعلاقتها بوزن الجنين
	عاطف صلاح الدين عبد العزيز على
	1992

	19
	Correlation between chilamydia trachomatis infection of the cervixand abnormal post coital test.
	العلاقة بين اصابة عنق الرحم بالحراشيف البرعمية (الكلاميديا ) وتغير اختبار ما بعد الجماع
	محمد متولى محمد شلبى
	1995

	20
	Assessment of tubal patency by transvaginal hysteroslpingoul trasonography (husg) compared with traditional method in casesof infertility.
	تقييم حالة قنوات فالوب باستخدام موجات فوق صوتية رحمية عبر المهبل مقارنة بالطرق التقليدية فى حالات العقم
	مرفت عبد الواحد خميس محمد سليم
	1996

	21
	Cervical cytology in longterm pill-users and non-users.
	تقسيم استعمال حبوب منع الحمل على النسيج الخلوى لعنق الرحم
	شوقى محمد رجب
	1996

	22
	Ultrasonographic evaluation of polyhydramnios associated fetal anomalies.
	تقييم زيادة كمية الساال الامنيوسى وعلاقتة بالعيوب الخلقية للاجنة باستخدام الموجات فوق الصوتية
	ايهاب محمد ابراهيم الملاح
	1994

	23
	Vaginal sonography of the endometrium in normal menstrual cycle.
	استخدام اشعة الموجات فوق الصوتية عن طريق المهبل لتقييم الغشاء المبطن للرحم فى الدورة الشهرية الطبيعية
	عمرو السيد عتمان
	1992

	24
	Pelviscopic ovarian surgery possibilities & limitations.
	منظار الحوض فى جراحات المبيض ( استخداماتة وحدودة )
	احمد عبد العزيز احمد عماره
	1993

	25
	Ultrasound and doppler indices for detection of itrauterine growth retardation in lactating and non lactating women during pregnancy.
	اسس الموجات فوق الصوتية والدوبلر فى اكتشاف تاخر نمو الجنين داخل الرحم فى المرضعات وغير المرضعات اثناء الحمل
	مجدى محمود احمد محمد
	1989

	26
	Urinary excertion of n-acetyl-beta-d-glucosaminidase in pre-eclampsia.
	دراسة افراز ن_ اسيتيل _بيتا _د_جلوكوز_اميندين في بول حالات سابق التشنج الحملى
	عبد الرحمن مصطفى عمران
	1997

	27
	Hypocaliciuria of preeclampsia and its relation to parathyroid hormony level.
	الانخفاض فى كالسيوم البول المصاحب لمرض ما قبل تشنج الحمل وعلاقاتة بمستوى هرمون الغدة الجاردرقية
	عبد المنعم عبد العزيز السيد عراقيب
	1995

	28
	Urodynamic evaluation of lower urinary tract in relation to total htsterctomy.
	تقييم الاختبارات الديناميكية للمسالك البولية فى عمليات الاستاصال الكامل للرحم
	امال محمد احمد
	1994

	29
	Urodynamic studies with noristerat.
	دراسة ديناميكية الجهاز البولى السفلى مع النورسترات
	ابو العلا على الوحش
	1994

	30
	Hysteroscopic and ultrasonographic findings in complete firsttrimester abortion.
	خصااص الاجهاض الكامل بواسطة المنظار الرحمى وجهاز الموجات فوق الصوتية
	رضا عبد الجواد خليفه
	1992

	31
	Association of antiphospholipid antibodies in cases of recurrent miscarriage.
	ارتباط وجود مضادت الدهون الفسفوريه في حالات الاجهاض المتكرر
	محمد فتح الله ابو النصر
	1992

	32
	Effect of some hormonal contraceptives on plasma prolactin level.
	تاثير بعض وساال منع الحمل الهرمونيه علي نسبه البرولاكتين في البلازما
	ايمن عبد القادر محمد شبانه
	1990

	33
	Spermicidal contraceptives.
	وساال منع الحمل القاتلة للحيوانات المنويه
	ناصر كمال عبد العال
	1982

	34
	Evaluation of cervico-vaginal cytology and colposcopy as means for diagnosing cervical intraepithelial neoplasia.
	تقييم الفحص الخلوى والفحص بالمجهر المكبر لعنق الرحم كوسيلتين لتشخيص التغيرات الخلويه قبل السرطانيه لعنق الرحم
	مدحت عصام الدين حلمى
	1984

	35
	Tubal factor in infertility histopathological study.
	قناة فالوب كعامل من اسباب العقم دراسة هستوباثولوحية
	محمد اسماعيل صبري
	1989

	36
	Evaluation of fertility following ovarian wedge resection.
	تقيم الخصوبه بعد عمليه شق المبيض
	زينب عبد المنعم نظيف
	1990

	37
	Prognostic value of nitric oxide in cases of preterm labor.
	تحديد دور اكسيد النيتريك في التكهن بالمسار المرضي في حالات الولادة المبكرة
	اجلال منصور عبد الحميد
	1998

	38
	Toxoplasmosis in recurrent first and second - trimester pregnancy loss.
	الاصابة بالتكسوبلازما وعلاقته بفقدان الحمل المتكرر في المرحلة الاولي والثانية من الحمل
	جميله محمد خليل
	1994

	39
	three way compartive study of oral contraceptive pills triphasic(triovlar) vs low-dose (nordette) versus standard-dose (ovral).
	دراسة مقارنة لثلاث انواع من اقراص منع الحمل
	احمد نبيل عبد الحميد
	1987

	40
	Antithrompin 3 (a.t.3) level in oral contraceptive users.
	مستوي مضاد الثرومبين " 3 " في دم السيدات المستخدمات لاقراص منع الحمل
	تشكر السيد سليمان الحكيم
	1997

	41
	The role of the hysteroscope in females with secondary infertility.
	دور مناظر الرحم في حالات العقم الثانوى عند السيدات
	هشام صلاح الدين محمود اسماعيل
	1988

	42
	Pospartum contraception.
	وساال منع الحمل بعد الولادة
	سيد عبد المنعم محمود
	1980

	43
	Effect of lowdose oral contraceptive pills on blood viscosity and lipid metabolism.
	تاثير اقراص منع الحمل ذات الجرعات القليلة علي لزوجة الدم والتمثل الدهنى
	محمد فاروق العجمى
	1998

	44
	Misoprostol in induction of labour.
	استخدام عقار الميزوبروستول في التحريض علي الولادة
	طارق محمد سيد
	1998

	45
	Cervico-vaginal prolactin as a marker for preterm labour.
	استخدام هرمون البرولااكتين الموجود في المهبل وعنق الرحم للدلالة علي توقع حدوث ولادة مبكرة
	امال محمد خليل محمد الجندى
	1997

	46
	Influence of low dose oral contraception in women with bilharziases on liver functions.
	ثاثير اقراص منع الحمل قليلة الجرعة في السيدات المصابات بالبلهارسيا علي وظااف الكبد
	احمد محمد الصغير يس
	1998

	47
	Urine and plasma nitric oxide metabolites in women with preeclampsia.
	نواتج اكسيد النيتريك في السيدات المصابة بما قبل تشنج الحمل
	تهانى عبد الرحمن عماره
	1998

	48
	Cervicovaginal interleukin-6 in post-date pregnancies monitor for success of induction of labor.
	قياس الانترليوكين -6 في عنق الرحم فب حالات الحمل لبعد الميعاد واستخدامها كماشر لنجاح تحريض الولادة في تلك الحالات
	حمدى محمد طلخان
	1998

	49
	Artificial insemination from the husband.
	التلقيح الصناعي باستخدام الساال المنوى للزوج
	محمد تحسين شعير
	1989

	50
	Role of transvaginal ultrasonic needle aspiration of simple ovarian cysts.
	علاج اكياس المبيض بواسطة جهاز الموجات فوق الصوتيه عن طريق المهبل
	حامد السيد حامد اللقوه
	1998

	51
	Evaluation of the role of low-dose aspirin in prevention of pre-eclampsia.
	تقيم استخدام جرعة مخفضة من الاسبرين في الوقاية من مقدمة التشنج الحملى
	زكريا فؤاد زكريا سند
	1990

	52
	The stress urinary inc ontinence diagnosis and management.
	السلس البولى الناتج عن ضعف العضلة القابضة لعنق المثانة (التشخيص والعلاج)
	محمد احمد سامى قنديل
	1989

	53
	Activated protein-c resistance and recurrent pregnancy loss.
	المقاومة لبروتين سى النشط وعلاقتة فى فقدان الحمل المتكرر
	حنان مامن احمد الصعيدي
	1999

	54
	Evaluation of operative hysteroscopy in some gynaecological disorders.
	تقييم دور منظار الرحم الجراحى فى علاج العديد من مشاكل امراض النساء
	هبه داود محمد داود سليمان
	1998

	55
	Urodynamic studies of post-menopausal females taking hormonal replacement. Therapy.
	دراسات ديناميكية البول فى حالات ما بعد سن الياس والعلاج بالهرمونات
	مها سعد الدين طه السعيد
	1996

	56
	Fetal sacral length in the ultrasonographic assessment of gestational age.
	تقييم عظمة العجز فى الجنين با ستخدام الموجات فوق الصوتية لتحديد عمر الجنين
	محمد مصطفي كامل عصر
	1994

	57
	Role of color doppler ultrasonography in management of patients with polycystic ovarian disease under clomiphene citrrate therapy.
	دور الدوبلر الملون فى تشخيص ومتابعة مرضى المبيض عديد الحويصلات تحت تاثير عقار سترات الكلومفين
	عصام عبدالظاهر امين
	1999

	58
	Transvaginal endosonographic assessment of women with urinary stress incontinence.
	استخدام الموجات الصوتية عن طريق المهبل فى تقييم السيدات اللتى تعانى من مرض السلس البولى الضغطى
	عبير حمدى عبدافتاح العشرى
	1996

	59
	Elevted levels of liportein "a" in women with preeclampisa.
	ارتفاع نسبة ليبوبروتين " ا " فى مرضى ما قبل تسمم الحمل
	حسام السيد محمد عبدالرحمن
	1999

	60
	Maternal serum interleukin-6 during pregnancy,term,and preterm labour.
	قياس مستوى الانترلوكين-6 فى دم الحامل واثناء الولادة االطبيعية والمبكره
	هبه احمد محفوظ ميره
	1999

	61
	Leptin versus somatomedin in intrauterine growth retardation.
	دور اللبتين مقارنة بدور السوماتوميدين فى حلات تاخر نمو الجنين داخل الرحم
	صفاء محمد احمد جاد
	1999

	62
	Clinical evaluation of norethisterona enanthate 50mg,estradiol valerate 5mg (hrp 102) .a monthly injectable contraceptive and its effect on some metabolic parameters.

	تقييم اكلينكى لحقن نورايثيستيرون اينانثات 50مجم ، استراديول فاليرات 5مجم لمنع الحمل وتاثيرها على بعض النواحى التمثيل الغذااى
	احمد محمود السقا
	1986

	63
	Actinomycetal infection of female genital tract in egyptian women using intrauterine conrceptive devices.
	الاصابة بالاكتينوميكوزيس للسيدات اللتى تستخدمن اللوالب الرحمية
	ايمن محمود عساف
	1983

	64
	Female puberty.
	البلوغ عند المراة
	يافع عقبه مصطفى سالم
	1981

	65
	The effect of intravenous therapy by clucose and oxytocin during labour on maternal and cord serum sodium levels.
	تاثير العلاج بمحلول الجلوكوز و الاوكسيتوسين على نسبة الصوديوم بدم الام ودم الحبل السرى
	ايمن عبد الحميد عباس حموده
	1985

	66
	Dysfunctional uterine bleeding.
	النزيف الرحمى الوظيفي
	محمود السيد عبد الله الطويل
	1987

	67
	Forceps applicition in modern obstetrics.
	استعمال الجفت في الولادة الحديثة
	عبد الهادى شفيق عبد الهادى
	1984

	68
	Pregnancy outcome in cases of spontaneous premature rupture of membranes.
	ناتج الحمل في حالات تمزق الاغشية العفوي المستمر
	علاء الدين محمد حلمى عمر
	1989

	69
	Cytogenetic study on women using depo-provera.
	دراسة الخلايا الوراثية في السيدات الاتي يتعرضن للهرمونات المانعة للحمل عن طريق الحقن
	ناصر محمود بدوى الخولى
	1987

	70
	Study of the effect of paracervical block anesthesia on fetal condition by electronic fetal monitor during labor.
	اثر التخدير الموضعي حول عنق الرحم علي معدل ضربات نبض الجنين اثناء الولادة
	صلاح على اسماعيل
	1985

	71
	Maternalmortality at deparment of obstetrics and gynaecology ain shams university hospitals from ganuary 1980 to december 1984.
	تحليل وفيات الامهات
	احمد خيرى عبد الله
	1985

	72
	Sexual disorders following vulval, vaginal and perineal operations .
	الاضرابات الجنسية عند المراة بعد العمليات الجراحية يالشرفين والمهبل والعجان
	سعيد محمد ابراهيم
	1982

	73
	Sociomedical characteristics of the first- time contraceptors.
	الخواص الطبية والاجتماعية للسيدات الاتي يستخدمن مختلف اساليب منع الحمل لاول مرة
	محمود سيد محمود العديسى
	1984

	74
	Role of cytomegalovirus infection at sharkia governorate in habitual aportion.
	دور عدوي الفيروس المضخم للخلية محافظة الشرقية في حالات الجهاض المتكرر
	سلوى احمد ناجى عبد الرحمن
	1988

	75
	Foetal heart rate patterns during the second stage of labour and its correlation with foetal scalp blood ph.
	انمطة نبضات قلب الجنين اثناء المرحلة الثانية من الولادة التلقااية ومضاهاتها بدرجة حموضة دم فروة راس الجنين
	سامح احمد عبد العزيز امام
	1989

	76
	Group b streptococcal infection during prenancy.
	العدوي بالمجموعة "ب" من المكورات السبحية اثناء الحمل
	اسامه محمد محمد الشحات
	1988

	77
	Endometrial factor in infertility.
	دور الغشاء المبطن للرحم في العقم
	احمد فتوح غالى
	1983

	78
	fife minutes ultrasonographic scoring of fetal movement and respiratory activity for quantification of the normality and evaluation of the fetal state.
	تقييم الحالات الطبيعية للجنين من خلال دراسة بالموجات فوق الصوتية لحركة الجنين ونشاطه والتنفس في خمس دقااق
	محمد حسن مصطفى
	1985

	79
	Assessment of the value of ultrasound in predicting foetal birth weight.
	تقييم دور الموجات فوق الصوتية في التنبا بوزن الجنين
	ابراهيم محمد كامل المخزنجي
	1983

	80
	Detection of antisperm antibodies in femal serum and cervical mucus befor and after intrauterine artificial insemination husband.
	البحث عن الاجسام المضادة للحيوانات المنوية في مصل ومخاط عنق الرحم للسيدات قبل وبعد التلقيح الصناعي من الزوج
	عماد ابراهيم عصمت عبد السلام
	1989

	81
	The diagnostic value of intradermal test ingenital bilharziasis.
	دور الاختبار الجلدي المناعي في تشخيص مرض البلهارسيا الجهاز التناسلي للاناث
	عمرو عبد الخالق الشراكى
	1984

	82
	The predictive value of ultrasonography in the midtrimester.
	الاهمية التشخيصية للفحص بجهاز الموجات فوق الصوتيه في منتصف الحمل
	ضياء احمد محمد المغازى
	1985

	83
	Histogenesis of ovarian tumours.
	دراسة اصل تكون الامراض المبيضية
	محمود حسين شهاب
	1982

	84
	Immunization in pregnancy with special emphasis to tetanus vaccination.
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